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Kl. Punkter på dagsorden O/D 

/B 

Bilag / uddybning 

Referat 

17:00 Elevrådet v. Lise og Kadir O Udskudt 

17:10 UMR (Undervisnings Miljø 

Repræsentant) – arbejdet 

med elevernes arbejdsmiljø 

v. Lise, Kadir og Anita 

O Der har været afholdt kursus for UMR. Da kurset blev 

virtuelt fik vi mulighed for at lade hele elevrådet deltage 

og ikke kun de 2 valgte. Det var en rigtig god dag med 

gode oplæg fra Danske Skoleelever, og eleverne tog 

godt imod det og arbejdede meget engageret med de 

problemstillinger, der blev taget op. Punktet tages op 

igen på et møde, hvor elevrådet er repræsenteret.   

17:20 Spil og digitale medier v. 

Jose og Morten 

(bilag vedhæftet) 

O/D SFO’en vil gerne fortælle mere uddybende om deres tanker 

og idéer med den måde, de organiserer sig på og arbejder i 

det daglige omkring spil og digitale medier. Emnet har været 

oppe på stort set alle efterårets forældremøder, og der har 

været rigtig gode drøftelser.  

Der er blevet lavet nogle justeringer fx i fht. om børnene selv 

skal have udstyr med hjemmefra. Fra kommende skoleår vil 

det blive sådan, at 0. klasse ikke selv skal have devices med, 

da de kan have svært ved selv at skulle tage ansvar for dem. 

Dette giver også personalet bedre mulighed for at lave gode 

vurderinger for børnene af, hvad de skal spille, når de kun 

bruger SFO’ens udstyr.  

SFO’en er opmærksom på, at der er en vigtig 

kommunikationsopgave i forhold at fortælle forældrene om, 

hvordan de arbejder.  

På 2. årgang har der i en periode været arbejder med, at 

spilledagene hver anden uge har betydet brug af brætspil og 

hver anden uge elektroniske spil. Der ses nogle tydelige 

forskelle i, hvilke børn der fungerer godt og lykkes ved de 

forskellige aktiviteter, så det at sidde sammen om 

elektroniske spil giver nogle andre muligheder for succes og 

venskaber end de øvrige dage.   

Skolebestyrelsen bakker generelt op om de tiltag, der laves 

omkring dette i SFO’en og kom med forslag til, hvordan man 

kan kommunikere tydeligere ud om, hvor kreativt, socialt og 

udviklende aktiviteterne med elektroniske spil og medier er.  

Nogle af medarbejderne i SFO’en tager på et 

inspirationskursus i pædagogisk brug af spil og medier.   

17:40 Forældrerepræsentant til at 

indgå i udarbejdelse af 

forældrefolder (3-skole 

samarbejdet)  

D Der blev i efteråret afholdt et fælles 3-skole-

forældremøde i Gullestrup. Et af forslagene der kom 

var, at der kan udarbejdes en folder, som kan bruges ved 

overgangen fra fødeskole til overbygningsskole. Der er 

brug for forældrerepræsentanter fra alle 3 skoler til dette 

arbejde.  

Gitte melder sig til arbejdet og vil få inputs til det fra 

Lone.  

18:00 Spisning   

18:30 Budgetvedtagelse  

budget 2022 (skole / SFO) 

v. Kurt og Morten 

O/D/

B 

Skole: Budgettet er lavet stort set ud fra samme 

fordelingsnøgler som 2021. Der er budget til at 

fastholde nuværende antal af medarbejdere. Budgettet 
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(bilag vedhæftet) hænger umiddelbart fint sammen, men der kan komme 

justeringer alt efter forskellige forhold. Budgettet har 

været gennemgået i MED og på personalemøde. Det har 

affødt små justeringer.   

Skolebestyrelsen godkendte budgettet.  

SFO: budgettet for 2022 er lidt lavere end de seneste år, 

hvilket hænger sammen med, at der går en stor årgang 

ud og kommer en mindre årgang ind (kommende 0. 

årgang). Der er for nyligt blevet gjort nogle gode 

investeringer, som har fremtidssikret sfo’en i forhold til 

spil og legeredskaber.  

Der har de seneste måneder været lavet en midlertidig 

opnormering af personale, og denne står til at ophøre og 

komme ned på ”normalt” niveau igen. Dette forventes at 

ske ved naturlig afgang, da nogle af 

pædagogmedhjælperne ofte selv ønsker at stoppe ved 

sommerferietid.  

Budgettet i SFO’en er altid en smule uforudsigeligt, da 

der foregår løbende vippe-afregning, hvor tildelingen 

løbende justeres efter aktuelt børnetal. Der er ligeledes 

nogle usikkerheder i forhold til refusioner i fht. corona 

og sygemeldinger.   

Budgettet har været gennemgået med SFO-personalet på 

afdelingsmøde.  

Skolebestyrelsen godkendte budgettet.  

19:00 Skolebestyrelsesvalg 2022 

v. Jacob 

- nedsættelse af 

valgbestyrelse 

- hvem genopstiller? 

(bilag vedhæftet) 

D På valg 2022: 

Lone, Gitte, Kenn og Kasper 

En valgbestyrelse skal lave noget informationsmateriale til 

forældrene om valget, lige som det skal afklares, hvem der 

genopstiller. Man kan sidde i op til 4 år.  

Gitte ønsker ikke at genopstille. Lone og Kasper genopstiller. 

Kenn overvejer stadig.  

I tilfælde af kampvalg vil det foregå digitalt.  

Den nye bestyrelse tiltræder august22.  

Valgbestyrelsen består af Kurt og Kristina.   

19:30 Udvidelse af skolen til 3-

spors skole 2024/2025 

v. Jacob, Kasper og Jose 

O Orientering fra samarbejdsmøde m. NordVest Hallen 

Der er netop blevet frigivet midler til hal-byggeriet, og det 

kommer nu i en ny udbudsrunde.  

På samarbejdsmødet blev der kigget på den plan, som hallen 

arbejder med i forhold til deres tilbygning. Skolens 

repræsentanter kom med nogle inputs til, hvordan hallens 

udvidelse kunne komme i anvendelse i forhold til skolens 

forventelige behov for samlingslokale, når skolen bliver 3-

sporet.  
Personalegrupperne vil blive involveret i processer, der skal 

afdække skolens behov ved skole-udvidelsen. Der er 

ligeledes planer om, at eleverne skal inddrages i processen. 

19:45 Nyt fra:  O Formanden: Jacob har deltaget i et interview med 

Forvaltningen omhandlende samarbejdet mellem 

Skolebestyrelser og Forvaltningen.  
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For- og næstformanden 

Personalerep.  

SFO 

Skole 

Personale: José samarbejde med skolekøkkenet om at få taget 

billeder af de retter, som skolekøkkenet laver og få dem lagt 

ind i det nye skolemads-bookingsystem.  

Generelt er der stort fravær på grund af corona, hvilket 

naturligvis påvirker hverdagen meget. Der er sat APV- 

undersøgelse i gang.   

Sfo:  

- 205 børn indmeldt. 145 børn i sfo 1 (0.-2.kl.), 60 børn i sfo 

2 (3.-4.kl.) 

-En pædagogmedhjælper har opsagt sin stilling på 0.årgang i 

januar, vi har ansat en medhjælper, som tidligere har arbejdet 

på stedet.  

-En medarbejder har været sygemeldt siden oktober, hun 

starter med gradvis tilbagevending i januar 

-Vi sætter i den kommende periode fokus på AKT-indsatsen i 

sfo’en med oplæg ved hele AKT-teamet på kommende 

afdelingsmøde.   

Skolen: der er rigtig mange coronasyge elever og 

medarbejdere lige nu. Alle hjælper til med at få det til at 

hænge sammen, og generelt er der en god stemning på trods 

af udfordringerne.  

En langtidssygemeldt medarbejder er nu tilbage på fuld tid, 

en anden langtidssygemeldt medarbejder begynder snart at 

komme så småt, og en sidste langtidssygemeldt medarbejder 

er stadig fuldt fraværende. Vi har nogle rigtig gode vikarer, 

som hjælper med at løse det på gode måder.   

    

19:55 Evt.   

    

 

 

O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

 

Med venlig hilsen 

Jacob Bech Larsen og Kurt Johannesen 
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Kl. 17-19:45 Planlægning af skolebestyrelsesvalg forår 2022 

Ti. 05.04.22  

kl. 17-19:45 

Kompetenceløft ordblindhed – man kunne invitere Ulrik 

(vores ordblindevejleder) til et møde  

 

April 2022 Evt. ansættelser  

Ti. 02.05.22 

kl. 17-19:45 

Principper  

To. 09.06.22 

kl. 17-19:45 

1.del fælles med bestyrelsen for Børnehuset Stjernen 

Bestyrelsesrepræsentation til årgangene og deltagelse i næste 

skoleårs forældremøder 

Årsplan for bestyrelsesarbejdet for skoleåret 2022-2023 

Fælles spisning 

 

 


